
 

Referat bestyrelsesmøde  

18. januar 2022 

Hos Bent 

 
 

 

Fremmødte: Bent, Bruno, Allan, Nina og Søren med via teams 

 

Bent orienterede kort om siden sidst. Der er indhentet tilbud fra Pankas lydende på kr. 

745.825,63 på slidlag. Der lægges forskellige forslag frem på generalforsamlingen 22. marts 2022. 

 

Bruno gennemgik vedligeholdelsen af grønne arealer, belysningen, status på veje og stier. 

Der er indhentet tilbud på snerydning/saltning, og vi har lavet en aftale med Brdr. 

Madsen. Der er forhandlet en 3 årig kontrakt med ABC græsslåning. Vedr. fartdæmpning, 

her indhentes priser på skiltning. Bestyrelsen håber, at det i første omgang er nok til at 

dæmpe farten på vores veje. 

 

Søren gennemgik status for foreningens økonomi. Der blev endvidere fremlagt regnskab 

for 2021, samt budget for 2022. 

 

Nina orienterede om, nye ejere på JH 42 og 32. Vi følger stadig GDPR. 

Grundejerforeningens hjemmeside er oppe at køre, www.jhhuse.dk , således at vi kan 

henvise alle til at hente diverse referater samt lokalplanen her. 

 

Allan orienterede om, at Dan Ravn Rasmussen, HH 24, igen deltager som gæst på 

generalforsamlingen. 

 

Generalforsamling er aftalt til 22. marts 2022 kl. 19.30 i Billedkunstlokalet på Bavneskolen.. 

 

Eventuelt: 

 

Arbejdsdagen bliver erstattet af køb af gartner til at ordne vores områder. 

Sommerfest, der nedsættes frivillig festudvalg på generalforsamlingen 

 

Husk at bruge vores hjemmeside www.jhhuse.dk 

http://www.jhhuse.dk/
http://www.jhhuse.dk/

